

GB Scientific Call: „The APX Verification“

Subject of the Discourse:

The subject of this call is the scientific and logical verification of the „**Antipodic Axiom**“ (APX) within the **Chronokinetic Framework**, as presented in the English-language treatise „Chronokinetics and the Ontological Significance of the **Antipodic Axiom** (APX – Occam’s Razor)“ by *André Sander*. The objective is a purely academic exchange regarding a potential qualitative or quantitative refutation of the core metaphysics or the mathematical consistency conditions of this axiom.

Basis of Verification:

The official English version of the treatise shall serve as the sole basis for discussion. Any German-language treatises, essays, or informal translations are excluded, as they do not fully reflect the underlying theory or its final formulation.

Submission Requirements:

Contributions must be submitted in **writing (in German or English)**. They must remain strictly within the logical system defined in the English version, be logically comprehensible, mathematically justified with precision, and verifiable according to scientific standards. Purely formal disputes over definitions or semantic hair-splitting will not be considered a refutation.

Review and Data Privacy:

Incoming submissions will be received via email and reviewed by the author.

- Submissions that do not contain a conclusive refutation or fail to meet the scientific criteria will be immediately and completely deleted after review.
- In the event of a successful and conclusive refutation, the permanent publication of the winner’s name and submitted proof on this website will take place **strictly and only upon prior, explicit, and written consent of the respective person**.

DE Wissenschaftlicher Aufruf „Die APX-Überprüfung“

Gegenstand des Diskurses:

Gegenstand dieses Aufrufs ist die wissenschaftliche und logische Überprüfung des „**Antipodic Axiom**“ (APX) im Rahmen des **Chronokinetic Frameworks**, wie es in der englischsprachigen Abhandlung „Chronokinetics and the Ontological Significance of the **Antipodic Axiom** (APX – Occam’s Razor)“ von *André Sander* dargelegt ist. Ziel ist der rein wissenschaftliche Austausch über eine mögliche qualitative oder quantitative Widerlegung der Kernmetaphysik oder der mathematischen Konsistenzbedingungen dieses Axioms.

Grundlage der Überprüfung:

Als alleinige Diskussionsgrundlage gilt ausschließlich die offizielle englische Fassung der Abhandlung. Etwaige deutschsprachige Abhandlungen, Aufsätze oder informelle Übersetzungen sind davon ausgeschlossen, da sie die zugrundeliegende Theorie nicht vollständig oder nicht in ihrer finalen Formulierung abbilden.

Anforderungen an Einsendungen:

Beiträge müssen schriftlich (**auf Deutsch oder Englisch**) eingereicht werden. Sie sollten sich strikt innerhalb des logischen Systems der englischen Fassung bewegen, logisch nachvollziehbar sein, mathematisch exakt begründet und nach wissenschaftlichen Standards überprüfbar eingereicht werden. Reine formale Definitionsstreitigkeiten oder semantische Haarespaltereien werden nicht als Widerlegung gewertet.

Prüfung und Datenschutz:

Eingehende Einsendungen werden per E-Mail empfangen und vom Autor geprüft.

- Einsendungen, die keine schlüssige Widerlegung enthalten oder nicht den wissenschaftlichen Kriterien entsprechen, werden nach der Überprüfung umgehend und vollständig gelöscht.
- Im Falle einer erfolgreichen und schlüssigen Widerlegung erfolgt eine dauerhafte Veröffentlichung des Namens und der Beweisführung auf dieser Webseite **ausschließlich nach vorheriger, ausdrücklicher und schriftlicher Zustimmung der jeweiligen Person**.